
ZÁPISNICA  

ZO ZASADNUTIA KOMISIE ŠKOLSTVA A MLÁDEŽE PRI MSZ V TRENČÍNE 

KONANÉHO DŇA 14. 01. 2025 

Forma stretnutia: prezenčne,  Mestský úrad Trenčín 

Prítomní:   Bc. Mária Machová – poslanec MsZ, predsedníčka komisie 

Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA – odborník 

Patrik Žák, B.S.B.A. - poslanec MsZ 

Mgr. Miriam Mičudová – odborník 

Ing. Ľubica Horňáčková – garant komisie 

Mgr. Helena Janasová – garant komisie 

Hostia:  Ing. Rastislav Masaryk - riaditeľ ŠZTN 

    Jakub Halgoš – referent pre šport 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Informácia o použití finančných prostriedkov v rámci poskytnutých dotácií pre oblasť 
školstva a mládeže v roku 2024 

3. Zmeny v legislatíve v oblasti školstva od 1.1. 2025  

4. Rôzne 

5. Uznesenie, záver 

1. PRIVÍTANIE, OTVORENIE A SCHVÁLENIE PROGRAMU  

Rokovanie komisie otvorila predsedníčka komisie Bc. Mária Machová, privítala 

členov komisie a hostí. Skonštatovala, že všetci členovia komisia sú prítomní a  

komisia školstva a mládeže je uznášaniaschopná, následne oboznámila prítomných 

s programom.  

Hlasovanie za program: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. Miriam Mičudová, 

Patrik Žák, B.S.B.A)  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže schvaľuje program rokovania. 



2. Informácie o využití finančných prostriedkov v rámci poskytnutých dotácií pre 
oblasť školstva a mládeže v roku 2024 

 Ing. Ľubica Horňáčková a  Jakub Halgoš informovali komisiu o využití finančných 

prostriedkov v rámci poskytnutých dotácií pre oblasť školstva a mládeže v roku 2024. 

Postupne odprezentovali priebeh projektov a zhodnotili, že všetky projekty boli 

vyúčtované v stanovenom termíne. Jeden projekt (COOLTÚRNE - Slow) sa 

z časových a personálnych podmienok nekonal, finančné prostriedky im neboli 

poskytnuté a zostali na účte mesta. Následne skonštatovali, že nie všetky 

organizácie posielajú oznam o termíne konania daného projektu. Ing. Veronika Žák 

Sučanská poznamenala, že poskytnutie danej informácie je jednou z  podmienok 

uvedených v zmluve a realizátori projektov sú povinní danú informáciu mestu 

poskytnúť 15 dní pred realizáciou projektu. Organizácie, ktoré takto nedodržali 

zmluvu, budú upozornené písomne (mailom) o nedodržaní podmienok zmluvy, čo 

bude zohľadnené v nasledujúcom grantovom kole (Patrik Žák, B.S.B.A).  

Otvorenie nového grantového kola bude 15.1. 2025. V tomto období (21.1. 2025) 

prebehne aj školenie ako písať granty - čo človek potrebuje vedieť, aby vypracoval a 

nakoniec aj úspešne zrealizoval svoj projekt. Prihlásených je 102 účastníkov.  

Hlasovanie - Informácie o využití finančných prostriedkov v rámci poskytnutých 
dotácií pre oblasť školstva a mládeže v roku 2024: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. Miriam Mičudová, 

Patrik Žák, B.S.B.A.)  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže berie na vedomie Informácie o využití finančných 
prostriedkov v rámci poskytnutých dotácií pre oblasť školstva a mládeže v roku 
2024 

3. Zmeny v legislatíve v oblasti školstva od 1.1. 2025  

Ing. Ľubica Horňáčková odprezentovala základné zmeny v legislatíve v oblasti 

školstva od 1.1. 2025. Zmeny sa týkajú hlavne financovania materských škôl, ktoré 

prešli na financovanie z prenesených kompetencií. Zmeny nastali taktiež v zákonoch 

245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov, zákon 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve, zákon 138/2019 Z. z. o pedagogických zamestnancoch a odborných 

zamestnancoch, zákon 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl 

a školských zariadení.  

Hlasovanie - Zmeny v legislatíve v oblasti školstva od 1.1. 2025: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. Miriam Mičudová, 

Patrik Žák, B.S.B.A.)  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 



Komisia školstva a mládeže berie na vedomie zmeny v legislatíve v oblasti 

školstva od 1.1. 2025   

6.Rôzne 

- Jakub Halgoš navrhol komisii stretnutie na ktorom by boli členom komisie 

poskytnuté informácie týkajúce sa fungovania mládežníckych parlamentov. Na 

základe daných informácií by sa komisia mohla rozhodnúť, či má význam zakladať 

mládežnícky parlament aj v meste Trenčín a akou formou. 

- Ing. Ľubica Horňáčková informovala, že na mesto Trenčín bola podaná žiadosť 

o zriadenie SMŠ Montessori, Janka Kráľa 19, Trenčín a Elokovaného pracoviska Pod 

Sokolice 1/B, 911 01 Trenčín.  Materiál bude pripravený do budúcej komisie. 

- V roku 2025 budú na školách prebiehať tri výberové konania na riaditeľa školy: MŠ, 

Švermova, MŠ, Na dolinách, ZŠ, Kubranská. 

- Bc. Mária Machová sa informovala o priebehu vyučovania na ZŠ Kubranská – 

elokované pracovisko pre žiakov s autizmom. Ako funguje daná škola v rámci 

inklúzie a či je na danej škole zabezpečený v popoludňajších hodinách školský klub 

detí. K danej problematike bude prizvaný na zasadnutie komisie školstva a mládeže  

(14.3. 2025) riaditeľ ZŠ, Kubranská 80.  

- Patrik Žák, B.S.B.A. navrhol, aby pri podanej žiadosti o zriadenie novej školy alebo 

školského zariadenia, boli žiadatelia fyzicky prizvaní na zasadnutie komisie školstva 

a mládeže.  

7. Uznesenie, záver 

Nakoľko program komisie bol vyčerpaný, predsedníčka komisie poďakovala 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.  

Zapísala: Mgr. Helena Janasová 

V Trenčíne dňa 14. januára 2025                       

                                                               Bc. Mária Machová 

predsedníčka komisie školstva a mládeže 

 

 



UZNESENIE Č. 1/2025 

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne  

konaného dňa 14. januára 2025 

Komisia školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne 

Schvaľuje: 

Program rokovania 

Berie na vedomie:  

a) Informáciu o použití finančných prostriedkov v rámci poskytnutých dotácií pre oblasť 
školstva a mládeže v roku 2024 

b) Zmeny v legislatíve v oblasti školstva od 1.1. 2025  

 

Bc. Mária Machová 

predsedníčka komisie školstva a mládeže 


